
Referat  

Bestyrelsesmøde d. 16. maj 2023 i Sejlerstuen på Venø Havn 

Gæster til første pkt. på dagsorden: Bestyrelsen for Venø Havn 

Afbud fra Venøboen: Hans Peter Aarslev og Ane Kathrine Thorgård 

Afbud fra Havnebestyrelsen: Anders Kristensen 

 

Pkt. 1 - Udvikling på havnen 

De 2 bestyrelser drøftede oplæg fra Venøboen, præsenteret af Alice Frederiksen. Derudover drøftede vi 

gratis færge perioder. 

Det blev aftalt, at Alice fremsender diverse materiale til Mette Jaffke, og så drøfter Havnebestyrelen videre, 

hvad det er de ønsker vi skal være behjælpelig med at søge om. Omkring gratis færge var der enighed om at 

se tiden an hen over sommeren og så tale sammen igen, inden vi aftaler næste periode med Færgen. 

 

Pkt. 2 - Geopark Vestjylland 

En generel orientering om status på skiltene - 2 er på Venø - de næste 2 kommer og alle bliver sat op i løbet 

af 2 måneder, er vi blevet lovet. 

 

Pkt. 3 - Cykelsti i Bremdal (langs Strandbjerggårdsvej eller langs vandet).  

Venøboen er inviteret med til et møde med grundejerforeningerne i Bremdal d. 6. juni 2023. Per Mikkelsen 

deltager og Søren Hindkjær tager med, afhængig af tidspunktet, som vi ikke kender endnu. 

 

Pkt. 4 - SADS generalforsamling 

Kort orientering 

 

Pkt. 5 - 50 års jubilæum i Venøboen 

Annette og HP valgt til festkomite. Der var enighed om at aftale noget med Havnen og Anders Kristensen, 

der i forvejen laver et musikarrangement på havnen. Per Mikkelsen foreslog vi kunne søge tilskud fra andre 



foreninger på Venø til fejring af Venøboens 50 års jubilæum. 

 

Venø, d. 17. Juni 2023 

Annette Friis 

 


